
服務項目 Services
原價 Original Price 滙豐個人理財客戶優惠價

Special Price for 
HSBC Personal Banking Customers

婦女健康計劃套餐（只限女士） Well Women Checkup Package (Female Only）
鑽石檢查計劃套餐 Diamond Health Screening

於港怡醫院內進行 Conducted in Gleneagles Hospital Hong Kong

HK$6,790 HK$4,640

珍珠檢查套餐 Pearl Health Screening Package

於港怡醫院醫健診所 (中環) 內進行 Conducted in Gleneagles Medical Clinic Central, Hong Kong

HK$4,380 HK$3,530

From HK$9,580 起

滙豐個人理財客戶身體檢查套餐 Health Screening Plan for 
HSBC Personal Banking Customers

滙豐個人理財客戶身體檢查套餐
Health Screening Plan for 
HSBC Personal Banking Customers

HK$9,010 From HK$4,950 起

From HK$12,400 起From HK$25,855 起

From HK$12,170 起

滙豐個人理財客戶尊享
Privileges for HSBC Personal Banking Customers

優惠有效期至2025年12月31日。The O�ers are valid until 31/12/2025.

備註 Remarks:

1) 优惠僅适用于滙丰银行（中国）有限公司（「本行」）的滙丰卓越理財、滙丰卓越理財尊尚、滙丰私人银行客户。The o�er(s) are exclusively applicable to HSBC Premier, 
HSBC Premier Elite, and HSBC Private Banking Customers of the The HSBC Bank (China) Company Limited (the “Bank”).

2) 在享有優惠前，客戶會被要求向合作醫院出示本行簽發的、仍在有效期內的匯豐卓越理財、匯豐卓越理財尊尚、匯豐私人銀行的借記卡；或匯豐手機APP上實時顯示的
匯豐卓越理財、匯豐卓越理財或匯豐私人銀行客戶的身份；或本行與合作醫院書面約定的任何其他方式。詳情請向對應的優惠提供者查詢。

 Prior to enjoying the O�er, customers may be required to present to the participating hospital a valid debit card issued by the Bank under Premier, Premier Elite, 
or Private Banking services; or display real-time customer identity through the HSBC Mobile App as a Premier, Premier Elite, or Private Banking customer; or 
provide such other means as may be agreed in writing between the Bank and the participating hospital. Please refer to the relevant service provider for further details.

3) 優惠只適用於指定醫院的相關分店，額滿即止（如適用），其規則和服務條款請見相關醫院及其分店的解釋和要求。
 The O�er is applicable only at designated branches of participating hospitals and is subject to availability (where applicable). The interpretation and 

implementation of relevant rules and service terms shall be subject to the respective hospital and its branches.
4) 此優惠不可兌換現金、其他貨品、服務或折扣，亦不可轉讓。
 The O�er is non-redeemable for cash, other products, services, or discounts, and is non-transferable.
5) 除特別聲明外，優惠僅適用於正價服務或指定產品及 / 或服務、優惠不可與任何其他折扣或推廣及優惠同時使用。詳情請向合作醫院咨询。
 Unless otherwise expressly stated, the O�er applies solely to regular-priced services or designated products and/or services and may not be used in conjunction 

with any other discounts, promotions, or o�ers. Please consult the participating hospital for details.
6) 上述體檢服務由合作醫院及其分店提供，具體體檢內容以合作醫院平台展示為準，其使用受合作醫院的相關條款和細則的約束，並由相應合作醫院就提供的權益和服務
品質承擔責任。The health screening services under this O�er are provided by the participating hospitals and their designated branches. The actual check-up 
items are as displayed on the hospital’s platform. The use of such services shall be governed by the relevant terms and conditions of the participating hospitals, 
which are solely responsible for the benefits and quality of services provided.

7) 請向合作醫院咨询以了解優惠的適用日期。Please consult the participating hospital for the applicable validity period of the O�er.
8) 如合作醫院分店停止營業，有關優惠將停止。In the event that a participating hospital branch ceases operation, the relevant O�er shall be terminated accordingly. 
9) 如合作醫院於推廣期間進行裝修或暫時中止所需服務，有關優惠將會暫停。詳情請向各合作醫院咨询。
 In the event that a participating hospital undergoes renovation or temporarily suspends the required services during the promotional period, the relevant O�er 

will be suspended. Please consult the respective participating hospital for details.
10) 體檢項目及折扣可能不定期更新，後續體檢項目及折扣內容請以相關合作醫院及其分店及 / 或匯豐銀行（中國）官網發佈的資訊為準。
 Health screening items and discounts may be updated from time to time. Subsequent updates on such items and discounts shall be as published by the 

participating hospitals, their branches, and/or on the o�cial website of HSBC Bank (China).
11) 本體檢項目的價格及服務 / 優惠詳情由各合作醫院提供僅作參考。請客戶悉知本行並非此體檢服務及優惠的提供方，詳情請向各合作醫院咨询。本行將對合作伙伴所提供
的服務及服務品質進行監督，若客戶使用產品及/或服務而引起與其相關的損失或損害，可通過撥打本行服務熱線進行投訴，本行將協助處理。

 The prices and details of health screening items and related services/discounts are provided by the participating hospitals solely for reference purposes. Please note 
that the Bank does not act as the provider of the health screening services or o�ers. For specific details, customers are advised to contact the participating hospitals. 
The Bank will supervise the services and quality provided by its partners. In the event of any loss or damage arising from the use of such products and/or services, 
customers may lodge a complaint through the Bank’s service hotline, and the Bank will assist in handling the matter.

12) 除（1）中所列客戶及客戶指定使用人以外，其他人士無權享有此折扣優惠。
 Except for the customers specified in Clause (1) and their designated users, no other person shall be entitled to the benefits under this O�er. 
13) 本行及合作醫院保留隨時更改或終止優惠或修改條款及細則的權利。本行亦毋須事前通知客戶有關此更改。本次優惠如有任何爭議，本行及合作醫院將依據活動規則及
相關法令妥善處理。

 The Bank and the participating hospitals reserve the right to amend or terminate the O�er or to modify these Terms and Conditions at any time. The Bank is under 
no obligation to provide prior notice to customers regarding such amendments. In the event of any dispute arising from this O�er, the Bank and the participating 
hospitals will resolve the matter in accordance with the campaign rules and applicable laws and regulations.

14) 本次優惠如有任何爭議，本行將協助處理，客戶必須保留相關的銷售存根正本以作本行調查用。
 In the event of any dispute arising from this O�er, the Bank will provide assistance in resolution. Customers are required to retain the original sales receipt(s) for the 

Bank’s investigation purposes.

受條款及細則約束。T&C apply.

*滙豐個人理財客戶包括持有滙豐私人銀行、滙豐卓越理財尊尚及滙豐卓越理財客戶。
HSBC Personal Banking Customers refers to HSBC Private Banking Clients, HSBC Premier Elite Clients and HSBC Premier Clients Customers. 

婦女健康計劃套餐
Well Women Checkup Package

  婦女健康（只限女士）
Well Women (Female only)

包括生活模式 / 家族病歷等 incl. Lifestyle & Family History

血壓、身高、體重、身高體重指數及腰圍量度
Blood Pressure, Height, Weight, Body Mass Index & 
Waist Circumference

綜合檢查項目及程序 General Investigations & Procedures

Bilateral Mammogram or Breast Ultrasound乳房X光造影 或 乳腺超聲波檢查

詳細病歷 Detailed Medical History

全面體格檢查 General Health Assessment

影像檢查 Diagnostic Imaging

其他 Others

原價 Original Price HK$6,790

HK$4,640

醫生跟進及報告分析 Medical Consultation and Report Analysis

備註 Remarks:
1) 請撥打+852 3153 9000進行預約和咨询，並於預約時告知所選的體檢套餐。Advance booking is required. Please contact +852 3153 9000 for appointments and 

enquiries. Kindly specify your selected health screening package at the time of booking.
2) 本优惠有效期至2025年12月31日止。Promotional Period until 31/12/2025.
3) 體檢地點：港怡醫院健康檢查中心－香港黃竹坑南風徑一號。
 Service location: Gleneagles Hospital Hong Kong－Health Screening Clinic, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong. 
4) 乳房攝影僅適合40歲或以上女士，或35歲至40歲以下有乳癌家族病史的女士。
 Mammogram is recommended for women aged 40 and above or women aged 35-40 with a family history of breast cancers.
5) 建議40歲以下的客人選擇乳腺超聲波檢查，最終決定將根據病人的情況及由醫生建議。
 For clients aged below 40, please select breast ultrasound instead. The suitability is subject to individual patient’s conditions and doctor’s advice.
6) 若客人已得悉乳房報告結果異常，建議可預約乳房外科醫生進行診症。If client have abnormal results before, it is recommended to consult breast surgeon first.
7) 懷孕女士不適合接受乳房造影檢查。Pregnant women are not recommended to have mammogram.
8) 本體檢計劃並不包含專科醫生診症費用、治療費、藥費等。Follow-up consultation, treatment or medication shall not be provided for the health assessment.
9) 在享有優惠前，客戶會被要求出示匯豐銀行（中國）有限公司簽發的匯豐卓越理財、匯豐卓越理財尊尚、匯豐私人銀行的借記卡；或匯豐手機APP上顯示的匯豐卓越
理財、匯豐卓越理財或匯豐私人銀行客戶的身份，以核實匯豐客戶身份。

 Prior to enjoying the O�er, customers may be required to present a valid debit card issued by the Bank under Premier, Premier Elite, or Private Banking services; 
or display real-time customer identity through the HSBC Mobile App as a Premier, Premier Elite, or Private Banking customer; or provide such other means as may 
be agreed in writing between the Bank and the participating to verify the identity.

10) 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。
 Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice.

化驗室檢查 Laboratory Tests

Urinalysis尿液分析

尿液常規檢查 Urine Test

Liquid-based Pap Test子宮頸細胞抹片檢驗

子宮頸癌篩查 Cervical screening

Pelvic Ultrasound盆腔超聲波檢查

DEXA Bone Mineral Density (Spine & Hip)雙能量X光骨質密度測量（脊骨及髖骨）

受條款及細則約束。T&C apply.

*滙豐個人理財客戶包括持有滙豐私人銀行、滙豐卓越理財尊尚及滙豐卓越理財客戶。
HSBC Personal Banking Customers refers to HSBC Private Banking Clients, HSBC Premier Elite Clients and HSBC Premier Clients. 

滙豐個人理財客戶*
HSBC Personal Banking Customers*

鑽石檢查計劃套餐
Diamond Health Screening Packages 男Male 女Female

Visual Acuity視力測試

包括生活模式 / 家族病歷等 incl. Lifestyle & Family History

血壓、身高、體重、身高體重指數及腰圍量度
Blood Pressure, Height, Weight, Body Mass Index & 
Waist Circumference

綜合檢查項目及程序 General Investigations & Procedures

Electrocardiogram (ECG) 心電圖

Exercise Treadmill Test運動心電圖

詳細病歷 Detailed Medical History

全面體格檢查 General Health Assessment

眼科檢查 Eye Examinations

心肺功能檢查 Cardiac Examinations

Chest X-ray

Mammogram or US Breast [Female]

US Upper Abdominal (GB, Liver, Kidney, Pancreas & Spleen) 

胸部X光檢查

乳腺X光 或 超聲波檢查［女性］

上腹腔（膽、肝、腎、胰及脾）超聲波掃描

DEXA Bone Mineral Density (Spine & Hip)雙能量X光骨質密度測量（脊骨及髖骨）

影像檢查 Diagnostic Imaging

Blood Grouping (include Rh Factor)
(1st time user only)

TSH and Free T4促甲狀腺激素及游離甲狀腺素

化驗室檢查 Laboratory Tests

Complete Blood Count & ESR  血全像及血沉降率

血型及恆河猴因子（僅限第一次使用者）

鈉、鉀、氯化物、燐酸鹽、總鈣及鈣（修正的）

HAVAb, HBsAg & HBsAb 
甲型肝炎抗體、乙型肝炎表面抗原
及乙型肝炎表面抗體

腎功能 Renal Function

電解質 Electrolytes

肝功能 Liver Function

肝炎檢驗 Hepatitis Screening

Urea, Creatinine and eGFR

Sodium, Potassium, Chloride, Phosphorus, Total Calcium  
& Corrected Calcium 

谷草轉氨酶、谷丙轉氨酶、鹼性燐酸酶、         
總膽紅質、直接膽紅質、丙種谷氨酰轉肽酶、  
蛋白、球蛋白、白蛋白及白蛋白與球蛋白比

S.G.O.T. (AST), S.G.P.T. (ALT), Alkaline Phosphatase, Total 
Bilirubin, Direct Bilirubin, Gamma GT, Total Protein, 
Globulin, Albumin & A/G Ratio

血尿素、肌酸酐及估計腎小球濾過率

Blood Glucose (fasting)血糖（空腹）

HbA1c 糖化血色素

糖尿病測試 Diabetes Screening

Uric Acid尿酸

Urinalysis尿液分析

Occult Blood糞便內潛血

Epstein-Barr Virus, Alpha Fetoprotein (AFP), 
Carcinoembryonic Antigen (CEA) & CA19.9

鼻咽癌、甲種胎兒蛋白（肝癌指標）、
癌抗原（腸癌指標）及胰臟癌抗原

血脂分析 Lipid Profile

痛風症檢驗 Gout Screening

尿液常規檢查 Urine Test

糞便檢驗 Stool Test

腫瘤指標測試 Tumour Markers

Prostatic Specific Antigen (PSA) [Male]

CA125 [Female]

前列腺癌抗原［男性］

卵巢癌指標［女性］

總膽固醇、高密度膽固醇、低密度膽固醇、
三酸甘油脂、總及高密度膽固醇比例

Total Cholesterol, HDL Cholesterol, LDL Cholesterol, Triglycer-
ides & Total/HDL Ratio

所有檢查計劃包括一份輕盈餐飲
A light meal is included in all health check packages

原價 Original Price HK$12,170

HK$9,580

HK$13,400

 HK$10,180

子宮頸細胞抹片檢驗［女性］

營養師專業指導

醫生跟進及報告分析

其他 Others

Liquid Based Pap Test [Female]

Dietetic Consultation

Medical Consultation & Report Analysis

備註 Remarks:

1) 請撥打+852 3153 9000進行預約和咨询，並於預約時告知所選的體檢套餐。Advance booking is required. Please contact +852 3153 9000 for appointments and 
enquiries. Kindly specify your selected health screening package at the time of booking.

2) 本优惠有效期至2025年12月31日止。Promotional Period until 31/12/2025.

3) 體檢地點：港怡醫院健康檢查中心－香港黃竹坑南風徑一號。
 Service location: Gleneagles Hospital Hong Kong－Health Screening Clinic, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong. 

4) 本體檢計劃並不包含專科醫生診症費用、治療費、藥費等。Follow-up consultation, treatment or medication shall not be provided for the health assessment.

5) 在享有優惠前，客戶會被要求出示匯豐銀行（中國）有限公司簽發的匯豐卓越理財、匯豐卓越理財尊尚、匯豐私人銀行的借記卡；或匯豐手機APP上顯示的匯豐卓越
理財、匯豐卓越理財或匯豐私人銀行客戶的身份，以核實匯豐客戶身份。

 Prior to enjoying the O�er, customers may be required to present a valid debit card issued by the Bank under Premier, Premier Elite, or Private Banking services; 
or display real-time customer identity through the HSBC Mobile App as a Premier, Premier Elite, or Private Banking customer; or provide such other means as may 
be agreed in writing between the Bank and the participating to verify the identity.

6) 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。
 Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice.

甲狀腺功能 Thyroid Function

血液檢驗 Blood Analysis

*滙豐個人理財客戶包括持有滙豐私人銀行、滙豐卓越理財尊尚及滙豐卓越理財客戶。
HSBC Personal Banking Customers refers to HSBC Private Banking Clients, HSBC Premier Elite Clients and HSBC Premier Clients. 

受條款及細則約束。T&C apply.

滙豐個人理財客戶*
HSBC Personal Banking Customers*

滙豐個人理財客戶身體檢查套餐
Health Screening Plan for HSBC Personal Banking Customers 男Male 女Female

包括生活模式 / 家族病歷等 incl. Lifestyle & Family History

血壓、身高、體重、身高體重指數
及腰圍量度

Blood Pressure, Height, Weight, Body Mass Index & 
Waist Circumference

詳細病歷 Detailed Medical History

全面體格檢查 General Health Assessment

眼科檢查 Eye Examinations

聽力測試 Hearing  Test

臨床檢查 Clinical Examination

Visual Acuity視力測試

綜合檢查項目及程序 General Investigations & Procedures

Electrocardiogram (ECG) & Exercise Treadmill Test心電圖及運動心電圖

心肺功能檢查 Cardiac Examinations

Chest X-ray

Mammogram or US Breast [Female]

胸部X光檢查

乳腺X光 或 超聲波檢查［女性］

影像檢查 Diagnostic Imaging

US Whole Abdomen (GB, Liver, Kidney, Pancreas, Spleen & Pelvis) 
US Transabdominal Prostate [Male]

全腹腔（膽、肝、腎、胰、脾及盆腔）超聲波
前列腺超聲波［男性］

所有檢查計劃包括一份輕盈餐飲
A light meal is included in all health check packages

HK$25,855

HK$12,400

HK$29,735

HK$12,400

子宮頸細胞抹片檢驗［女性］

排尿流動量 及 排尿後膀胱掃瞄［男性］

醫生跟進及報告分析

其他 Others

Liquid Based Pap Test [Female]

Uroflow Study & post voiding bladder scan [Male]

Medical Consultation & Report Analysis

原價 Original Price

HK$13,400 HK$13,400

備註 Remarks:
1) 請撥打+852 3153 9000進行預約和咨询，並於預約時告知所選的體檢套餐。Advance booking is required. Please contact +852 3153 9000 for appointments and 

enquiries. Kindly specify your selected health screening package at the time of booking.

2) 本优惠有效期至2025年12月31日止。Promotion period until 31/12/2025.

3) 體檢地點：港怡醫院健康檢查中心－香港黃竹坑南風徑一號。
 Service location: Gleneagles Hospital Hong Kong－Health Screening Clinic, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong.

4) 本體檢計劃並不包含專科醫生診症費用、治療費、藥費等。Follow-up consultation, treatment or medication shall not be provided for the health assessment.

5) 在享有優惠前，客戶會被要求出示匯豐銀行（中國）有限公司簽發的匯豐卓越理財、匯豐卓越理財尊尚、匯豐私人銀行的借記卡；或匯豐手機APP上顯示的匯豐卓越
理財、匯豐卓越理財或匯豐私人銀行客戶的身份，以核實匯豐客戶身份。

 Prior to enjoying the O�er, customers may be required to present a valid debit card issued by the Bank under Premier, Premier Elite, or Private Banking services; 
or display real-time customer identity through the HSBC Mobile App as a Premier, Premier Elite, or Private Banking customer; or provide such other means as may 
be agreed in writing between the Bank and the participating to verify the identity.

6) 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。
 Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice.

Blood Grouping (include Rh Factor)
(1st time user only)

TSH and Free T4

Vitamin D

促甲狀腺激素及游離甲狀腺素

維他命D

化驗室檢查 Laboratory Tests

Complete Blood Count & ESR  血全像及血沉降率

血型及恆河猴因子（僅限第一次使用者）

鈉、鉀、氯化物、燐酸鹽及總鈣

HAVAb, HBsAg & HBsAb 甲型肝炎抗體、乙型肝炎表面抗原
及乙型肝炎表面抗體

腎功能 Renal Function

電解質 Electrolytes

肝功能 Liver Function

肝炎檢驗 Hepatitis Screening

Urea & Creatinine

Sodium, Potassium, Chloride, Phosphorus
& Total Calcium

谷草轉氨酶、谷丙轉氨酶、鹼性燐酸酶、         
總膽紅質、丙種谷氨酰轉肽酶、  蛋白、
球蛋白、白蛋白及白蛋白與球蛋白比

S.G.O.T. (AST), S.G.P.T. (ALT), Alkaline Phosphatase, 
Total Bilirubin, Gamma GT, Total Protein, Globulin, 
Albumin & A/G Ratio

血尿素及肌酸酐

尿酸

尿液分析

甲狀腺功能 Thyroid Function

Blood Glucose (fasting) & HbA1c   血糖（空腹）及糖化血色素

糖尿病測試 Diabetes Screening

ApolipoproteinA1 & ApolipoproteinB脂肪載體蛋白A1及脂肪載體蛋白B

心血管疾病風險 Cardiovascular Disease Risk

尿液分析

尿酸

Uric Acid

Urinalysis

Occult Blood糞便內潛血

Epstein-Barr Virus, Alpha Fetoprotein (AFP), 
Carcinoembryonic Antigen (CEA) & CA19.9

鼻咽癌、甲種胎兒蛋白（肝癌指標）、
癌抗原（腸癌指標）及胰臟癌抗原

血脂分析 Lipid Profile

痛風症檢驗 Gout Screening

尿液常規檢查 Urine Test

糞便檢驗 Stool Test

腫瘤指標測試 Tumour Markers

CA125 [Female] 

Prostatic Specific Antigen (PSA), Total [Male]總前列腺癌抗原［男性］

卵巢癌指標［女性］

CA15.3 [Female]  乳癌抗原［女性］

HPV DNA Test (14 high-risk types, including types 16, 18 & 45) [Female]
HPV 病毒基因檢測（14種高危型，
包括第16、18 及45型）[女性]

總膽固醇、高密度膽固醇、低密度膽固醇、
三酸甘油脂、總及高密度膽固醇比例

Total Cholesterol, HDL Cholesterol, LDL Cholesterol, 
Triglycerides & Total/HDL Ratio

Urea Breath Test (UBT)幽門螺旋桿菌吹氣測試

幽門螺旋桿菌檢驗 Helicobacter Pylori Screening

血液檢驗 Blood Analysis

Hearing Test (Tunning Fork)  聽覺檢查(音叉測試)

Breasts Examination [Female]乳房檢查［女性］

受條款及細則約束。T&C apply.

滙豐私人銀行/ 滙豐卓越理財尊尚客戶
HSBC Private Banking or HSBC Premier Elite Clients

滙豐卓越理財客戶
HSBC Premier Clients

珍珠檢查計劃套餐
Pearl Health Screening Packages 男Male 女Female

Visual Acuity視力測試

包括生活模式 / 家族病歷等 incl. Lifestyle & Family History

血壓、身高、體重、身高體重指數及腰圍量度
Blood Pressure, Height, Weight, Body Mass Index & 
Waist Circumference

綜合檢查項目及程序 General Investigations & Procedures

Electrocardiogram (ECG) 心電圖

詳細病歷 Detailed Medical History

全面體格檢查 General Health Assessment

眼科檢查 Eye Examinations

心肺功能檢查 Cardiac Examinations

Chest X-ray胸部X光檢查

原價 Original Price HK$4,380

HK$3,530

HK$4,380

 HK$3,530

醫生跟進及報告分析

其他 Others

Medical Consultation & Report Analysis

滙豐個人理財客戶*
HSBC Personal Banking Customers*

影像檢查 Diagnostic Imaging

Blood Grouping (include Rh Factor)
(1st time user only)

化驗室檢查 Laboratory Tests

Complete Blood Count & ESR  血全像及血沉降率

血型及恆河猴因子（僅限第一次使用者）

鈉、鉀、氯化物、燐酸鹽、總鈣及鈣（修正的）

腎功能 Renal Function

電解質 Electrolytes

肝功能 Liver Function

Urea, Creatinine and eGFR

Sodium, Potassium, Chloride, Phosphorus, Total Calcium  
& Corrected Calcium 

谷草轉氨酶、谷丙轉氨酶、鹼性燐酸酶、         
總膽紅質、直接膽紅質、丙種谷氨酰轉肽酶、  
蛋白、球蛋白、白蛋白及白蛋白與球蛋白比

S.G.O.T. (AST), S.G.P.T. (ALT), Alkaline Phosphatase, 
Total Bilirubin, Direct Bilirubin, Gamma GT, Total Protein, 
Globulin, Albumin & A/G Ratio

血尿素、肌酸酐及估計腎小球濾過率

Blood Glucose (fasting)血糖（空腹）

HbA1c 糖化血色素

糖尿病測試 Diabetes Screening

Uric Acid尿酸

Urinalysis尿液分析

Occult Blood糞便內潛血

血脂分析 Lipid Profile

痛風症檢驗 Gout Screening

尿液常規檢查 Urine Test

糞便檢驗 Stool Test

總膽固醇、高密度膽固醇、低密度膽固醇、
三酸甘油脂、總及高密度膽固醇比例

Total Cholesterol, HDL Cholesterol, LDL Cholesterol, Triglycerides 
& Total/HDL Ratio

血液檢驗 Blood Analysis

受條款及細則約束。T&C apply.

備註 Remarks:

2) 本優惠效期至2025年12月31日止。Promotional Period until 31/12/2025.

3) 體檢地點：港怡醫院醫健診所（中環）－中環新世界大樓1棟20樓2008B室。
 Service location: Gleneagles Medical Clinic Central, Hong Kong,Unit 2008B, 20/F, New World Tower I, Central. 

4) 本體檢計劃並不包含專科醫生診症費用、治療費、藥費等。Follow-up consultation, treatment or medication shall not be provided for the health assessment.

5) 在享有優惠前，客戶會被要求出示匯豐銀行（中國）有限公司簽發的匯豐卓越理財、匯豐卓越理財尊尚、匯豐私人銀行的借記卡；或匯豐手機APP上顯示的匯豐卓越
 理財、匯豐卓越理財或匯豐私人銀行客戶的身份，以核實匯豐客戶身份。
 Prior to enjoying the O�er, customers may be required to present a valid debit card issued by the Bank under Premier, Premier Elite, or Private Banking services;  
 or display real-time customer identity through the HSBC Mobile App as a Premier, Premier Elite, or Private Banking customer; or provide such other means as may  
 be agreed in writing between the Bank and the participating to verify the identity.

*滙豐個人理財客戶包括持有滙豐私人銀行、滙豐卓越理財尊尚及滙豐卓越理財客戶。
HSBC Personal Banking Customers refers to HSBC Private Banking Clients, HSBC Premier Elite Clients and HSBC Premier Clients. 

6) 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。
 Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice.

1) 請撥打+852 2810 9188進行預約和咨询，並於預約時告知所選的體檢套餐。Advance booking is required. Please contact +852 2810 9188 for appointments and 
enquiries. Kindly specify your selected health screening package at the time of booking.

滙豐個人理財客戶身體檢查套餐
Health Screening Plan for HSBC Personal Banking Customers 男Male 女Female

Visual Acuity視力測試

包括生活模式 / 家族病歷等 incl. Lifestyle & Family History

血壓、身高、體重、身高體重指數及腰圍量度
Blood Pressure, Height, Weight, Body Mass Index & 
Waist Circumference

綜合檢查項目及程序 General Investigations & Procedures

Electrocardiogram (ECG) 心電圖

詳細病歷 Detailed Medical History

全面體格檢查 General Health Assessment

眼科檢查 Eye Examinations

心肺功能檢查 Cardiac Examinations

Chest X-ray胸部X光檢查

HK$9,010 HK$9,010

醫生跟進及報告分析

其他 Others

Medical Consultation & Report Analysis

影像檢查 Diagnostic Imaging

Blood Grouping (include Rh Factor)
(1st time user only)

化驗室檢查 Laboratory Tests

Complete Blood Count & ESR  血全像及血沉降率

血型及恆河猴因子（僅限第一次使用者）

鈉、鉀、氯化物、燐酸鹽、總鈣及鈣（修正的）

腎功能 Renal Function

電解質 Electrolytes

肝功能 Liver Function

Urea, Creatinine and eGFR

Sodium, Potassium, Chloride, Phosphorus, Total Calcium  
& Corrected Calcium 

谷草轉氨酶、谷丙轉氨酶、鹼性燐酸酶、         
總膽紅質、直接膽紅質、丙種谷氨酰轉肽酶、  
蛋白、球蛋白、白蛋白及白蛋白與球蛋白比

S.G.O.T. (AST), S.G.P.T. (ALT), Alkaline Phosphatase, 
Total Bilirubin, Direct Bilirubin, Gamma GT, Total Protein, 
Globulin, Albumin & A/G Ratio

血尿素、肌酸酐及估計腎小球濾過率

心血管疾病風險 Cardiovascular Disease Risk
High Sensitivity C-Reactive Protein (hs-CRP)高敏C反應蛋白

Blood Glucose (fasting)血糖（空腹）

HbA1c 糖化血色素

糖尿病測試 Diabetes Screening

TSH促甲狀腺激素

Free T4游離甲狀腺素

甲狀腺功能 Thyroid Function

Uric Acid尿酸

Urinalysis尿液分析

Occult Blood糞便內潛血

血脂分析 Lipid Profile

痛風症檢驗 Gout Screening

尿液常規檢查 Urine Test

糞便檢驗 Stool Test

總膽固醇、高密度膽固醇、低密度膽固醇、
三酸甘油脂、總及高密度膽固醇比例

Total Cholesterol, HDL Cholesterol, LDL Cholesterol, Triglycerides 
& Total/HDL Ratio

肝炎檢驗 Hepatitis Screening
乙型肝炎表面抗原、乙型肝炎表面抗體、
甲型肝炎抗體、丙型肝炎抗體

HBsAg, HBsAb, HAVAb & HCVAb

血液檢驗 Blood Analysis

原價 Original Price

備註 Remarks:

1) 請撥打+852 2810 9188進行預約和咨询，並於預約時告知所選的體檢套餐。Advance booking is required. Please contact +852 2810 9188 for appointments and 
enquiries. Kindly specify your selected health screening package at the time of booking.

2) 本优惠有效期至2025年12月31日止。 Promotion period until 31/12/2025.

3) 體檢地點：港怡醫院醫健診所（中環）－中環新世界大樓1棟20樓2008B室。
 Service location: Gleneagles Medical Clinic Central, Hong Kong, Unit 2008B, 20/F, New World Tower I, Central

4) 本體檢計劃並不包含專科醫生診症費用、治療費、藥費等。Follow-up consultation, treatment or medication shall not be provided for the health assessment.

5) 在享有優惠前，客戶會被要求出示匯豐銀行（中國）有限公司簽發的匯豐卓越理財、匯豐卓越理財尊尚、匯豐私人銀行的借記卡；或匯豐手機APP上顯示的匯豐卓越
理財、匯豐卓越理財或匯豐私人銀行客戶的身份，以核實匯豐客戶身份。

 Prior to enjoying the O�er, customers may be required to present a valid debit card issued by the Bank under Premier, Premier Elite, or Private Banking services; 
or display real-time customer identity through the HSBC Mobile App as a Premier, Premier Elite, or Private Banking customer; or provide such other means as may 
be agreed in writing between the Bank and the participating to verify the identity.

6) 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。
 Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice.

受條款及細則約束。T&C apply.

HK$4,950 HK$4,950

HK$5,350 HK$5,350

滙豐私人銀行/ 滙豐卓越理財尊尚客戶
HSBC Private Banking or HSBC Premier Elite Clients

滙豐卓越理財客戶
HSBC Premier Clients 




